
 

  VOORSTEL VERSLAG INTERRADENOVERLEG  

WOENSDAG 20 APRIL 2022 – 20 UUR  – LOKAAL BAKENBOS  

Aanwezig:  

Els De Greef - cultuurraad 

Rob Onderwater - sportraad 

Carmen De Rudder - Gemeentelijke Raad voor Ontwikkelingssamenwerking – GROS 

Silke Lischetzki - Raad voor lokale economie - RLE 

Chris Vanderlinden - milieuraad 

Erwin Gysens - mobiliteitsraad 

Gilberte Marchand - seniorenraad 

Pieter Muyldermans - schepen 

Marijke De Rudder - dienst vrije tijd (verslag) 

 

Verontschuldigd:  Lars De Laet (Gecoro) – Tinne Kunnen (RLE)  

 

1. Kennismakingsrondje  

We verwelkomen vandaag een aantal nieuwe gezichten. 

+ ter info: Verslag interraden vind je via https://www.hoeilaart.be/interradenoverleg  

 

Tijdens de vorige bijeenkomst was afgesproken dat de agenda van de vergaderingen 

zou doorgestuurd worden naar de voorzitters van adviesraden. Tot nu gebeurde dit nog 

niet, vraag is of dit nuttig lijkt.  >>> het bezorgen van agenda’s zal waarschijnlijk niet 

altijd zinvol zijn als ook niet duidelijk is waarover bepaalde punten gaan. Belangrijker is 

(en bij deze dus een warme oproep) om als voorzitter (en hopelijk ook de secretarissen 

van de raden) even stil te staan bij de thema’s die aan bod komen om dan specifiek 

bepaalde collega-voorzitters te informeren en/of te betrekken bij besprekingen als dat 

nuttig lijkt. 

 

Opmerking: vandaag werd opnieuw de agenda van komende gemeenteraad (GR) 

bezorgd maar enkel met een korte opsomming van punten. Dit is voor velen zeker niet 

altijd duidelijk > navragen of net als de vorige 2 GR-bijeenkomsten er opnieuw een 

korte samenvatting kan komen zodat duidelijker wordt wat de inhoud van het 

agendapunt is >> na te vragen bij de ad-interimdirecteur of hij op de hoogte is van 

deze afspraak en of hij hiervoor in de toekomst kan zorgen (Marijke to do). 

 

Herhaling vraag: sneller zorgen voor de verslagen aub > publicatie op de website moet 

sneller kunnen >> Marijke herhaalt afspraken (+ aansporen tot actie) hierover nog 

eens bij de collega-secretarissen en doet navraag bij het secretariaat om na het college 

ook zo snel mogelijk voor de publicatie van verslagen te zorgen.  

 

Vorige bijeenkomst interradenoverleg was nuttig omdat er ‘bredere’ thema’s aan bod 

kwamen die over raden heen gingen > dat was zinvoller voor verschillende voorzitters, 

eerder dan beknopte agenda ’s van adviesraden bezorgen die niet duidelijk zijn. 

Hiermee benadrukken we ineens ook de meerwaarde die het interradenoverleg kan 

hebben: gezamenlijke punten zoeken die interessant zijn voor interradenoverleg en het 

beleid en waar andere voorzitters ook bijdrage kunnen aan leveren. 

 

Informeer ons tijdig, voortdurend en volledig AUB! 

 

https://www.hoeilaart.be/interradenoverleg


 

2. Update over een aantal thema’s 

2.1. Tijdelijk algemeen directeur: Gunther Janssens  

Momenteel loopt de aanwervingsprocedure voor de aanstelling van een nieuw algemeen 

directeur. In afwachting daarvan ging Gunther Janssens aan de slag die vooral de 

diensten aanstuurt momenteel. Gunther is in principe 4 dagen per week in Hoeilaart 

(niet op vrijdag). Het is niet zeker of hij zal deelnemen aan een volgend 

interradenoverleg maar aarzel zeker niet om contact met hem op te nemen 

(gunther.janssens@hoeilaart.be) om kennis te maken of iets met hem te bespreken.  

 

2.2. Tijdelijk afdelingshoofd Leven: Annick Van Herwegen 

Nadine Schroeders is afwezig tot waarschijnlijk eind 2022 en wordt intussen ook 

vervangen door een tijdelijk afdelingshoofd: Annick Van Herwegen (ook 4 dagen/week 

op de werkvloer aanwezig) zal ongetwijfeld in de komende periode kennismaken met de 

verschillende adviesraden en vrijwilligers ervan. Aarzel niet om haar te contacteren als 

je vragen/suggesties voor haar hebt (annick.vanherwegen@hoeilaart.be).  

 

2.3. Doendersbudget: 

2.3.1. Stand van zaken ingediende projecten – nog tijd tot 30/4 

Schepen Pieter geeft een woordje uitleg: tot nu 8 projecten ingediend, er wordt er 

minstens nog eentje verwacht. Er kan nog ingediend worden tot 30 april en vervolgens 

gaan de diensten aan de slag met onderzoek naar haalbaarheid, ontvankelijkheid, wat 

zit al binnen reguliere werking,…  De toetsingsgroep zal op basis van de voorbereiding 

door de administratie een shortlist maken die gepubliceerd wordt om dan een keuze in 

te kunnen maken – burgers kunnen hiervoor stemmen zodat zij uiteindelijk bepalen 

waarvoor het budget gebruikt zal worden.  

 

2.3.2. Bijeenkomst toetsingsgroep (nieuwe datum!: 8 juni – lokaal in GC) 

!!! vraag om voor de toetsingsgroep een grondige voorbereiding te maken zodat alle 

elementen duidelijk zijn voor de besluitvorming + ook de indieners vooraf nog bevragen 

wanneer er iets niet duidelijk is of verder uitgewerkt moet worden.  

Niet iedereen van de adviesraden kan aanwezig zijn die avond maar is wel bereid om 

vooraf de documenten grondig door te nemen zodat ze ook input kunnen geven. 

 

2.4. Erkenningsreglement verenigingen 

Adviezen worden momenteel behandeld en zullen zo snel mogelijk beantwoord worden. 

Door de onvoorziene afwezigheid van het afdelingshoofd Leven liep de verwerking 

vertraging op. Op basis van de bezorgde adviezen zal er mogelijks nog een gewijzigd 

voorstel bezorgd worden maar dat is momenteel niet duidelijk. 

Uit de raden:  

• milieuraad: goed onthaald – geen specifieke opmerkingen 

• sport: een aantal verenigingen formuleerden veel opmerkingen – er is vooral 

vrees bij sommigen dat door restricties en aanpassingen in het 

erkenningsreglement het ook anders zal worden voor bijvoorbeeld het 

subsidiereglement voor sportverenigingen dat momenteel ook geëvalueerd 

wordt en aangepast zal worden aan de nieuwe vormen van (sport)verenigingen 

en de verscheidenheid in werking en aanbod. 

Opmerking: Babbelbar rond subsidiereglement was niet OK spijtig genoeg – 

verwachtingen waren anders, te weinig inspraak en te veel informatie en toelichting 

door begeleider. De dienst vrije tijd hoopte nochtans dergelijk concept verder te 

mailto:gunther.janssens@hoeilaart.be
mailto:annick.vanherwegen@hoeilaart.be


 

kunnen gebruiken om onder meer verenigingen samen te brengen om van gedachten te 

wisselen rond bepaalde thema’s. Marijke neemt opmerking mee naar col lega’s. 

 

2.5. Masterplan sport- en jeugdsite Koldam: stand van zaken 

Pieter licht toe: volgende fase van het masterplan wordt stilaan gestart: nu nog een 

aantal overlegmomenten met tennis en voetbal aangezien begin mei de voetbalkantine 

afgebroken wordt + richting sporthal wordt gestart met bouw van nieuwe infrastructuur 

voor beide verenigingen – aanleg kleinere voetbalvelden rondom + padelvelden – tot 

slot ook bouw turnhal voorzien. Met de verenigingen worden de laatste afspraken 

gemaakt rond gebruik kleedkamers,… 

Vermoedelijk tegen begin 2023 infrastructuur gebouwd en tegen zomer 2023 heraanleg 

omgeving -- erna volgen nog de aanleg van de nieuwe parking en opbreken oude 

parking om daar de nieuwe aanleg te starten van de groene buitenomgeving. 

 

Vraag: zal de timing die vooropgesteld werd ook effectief aangehouden kunnen worden 

gezien de vertragingen die overal opgemerkt worden? >> vraag om hierover zeker ook 

voldoende breed te communiceren naar verenigingen en Hoeilanders. 

 

 

3. Nieuws uit en vragen van de adviesraden 

3.1. Oproep naar vrijwilligers voor de adviesraden:  

3.1.1.  Aanzet tekst communicatiedienst 

3.1.2.  Andere suggesties? 

Vraag voor de ontvangst van nieuwe inwoners: is er mogelijkheid om info te delen + 

eventueel mensen aan te spreken? Mensen kunnen bijvoorbeeld uitgenodigd worden om 

een keer langs te komen en eventueel later dan effectief aan te sluiten bij een 

adviesraad of vereniging.  

Navragen bij Sam Vanderstraeten of de voorzitters van adviesraden ook nog een 

uitnodiging zullen ontvangen zoals de voorbije jaren – is een manier om mensen 

persoonlijk te kunnen aanspreken. 

 

Suggestie voor de toekomst: ‘infostand’ met specifieke informatie rond (verenigingen,) 

adviesraden en wat ze doen > kan mogelijks bij verschillende grotere activiteiten 

ingezet worden? Suggesties hiervoor mogen bezorgd worden + Marijke voorstel uit te 

werken hoe dit eventueel kan gerealiseerd worden over raden heen + zoeken naar 

aantal vrijwilligers die hiermee naar buiten willen komen. 

 

Adviesraden kunnen zich op verschillende manier in de ki jker zetten: vb milieuraad 

bestaat 30 jaar met verschillende activiteiten op 18 juni – seniorenraad 20 jaar met 

aantal activiteiten in het najaar 28-30 oktober. 

 

Milieuraad heeft een aantal werkgroepen die hierdoor de raad op een andere manier in 

de kijker zetten > werkgroep afval bij onder meer zwerfvuilactie – op dergelijke 

momenten maakt raad gebruik van de situatie om nieuwe mensen aan te trekken. 

 

 

3.2. Actuele thema’s binnen de raden 

Milieuraad: zie hoger + vooral actief rond klimaatactieplan – voorbereiding 30 jaar 

bestaan van de raad – aantal adviezen geformuleerd (kappen van bomen in 



 

gemeentepark – wegnemen van aantal verdelers van hondenpoepzakjes & alternatief 

hiervoor voor burgers in kansarmoede). 
 

Seniorenraad: heropstart van de raad blijft een pijnpunt - praatsessies ‘verder na 

verlies’ krijgen vervolg met nieuwe reeks + voorstelling ‘het uur blauw’ van Johan 

Terryn ism dienst vrije tijd en dienst welzijn – vraag inrichten troostplek (suggesties 

voor locatie mogen zeker nog bezorgd worden) in de gemeente werd positief onthaald 

door schepen en zal hopelijk snel gerealiseerd worden (opmerking: zeker voor zorgen 

dat deze plek proper onderhouden blijft) – (melding Gilberte: foto strooiweide kerkhof 

waar as duidelijk zichtbaar blijft liggen – schrijnend beeld voor naasten) 
 

GROS:  opstarten denkoefening verleggen van focus ontwikkelingshulp/-samenwerking 

naar eerder internationale solidariteit + breder kijken naar verschillende doelstellingen 

die hiertoe bijdragen om te werken aan lokaal mondiaal beleid  ---  Duurzame 

Doendersdag: gaat over meer dan ontwikkelingssamenwerking. Daarom de vraag naar 

interesse van andere raden zoals zeker ook milieuraad die eventueel wil samenwerken 

> verschillende SDG’s kunnen aan bod komen – stand voorzien rond ‘participatie’ met 

info over alle adviesraden (8/10)  -- opmerking uit dit overleg: blijven waken over 

gegeven dat een naam wijzigen niet altijd gewenste effect heeft als boodschap niet 

duidelijk is door die nieuwe naam. 
 

RLE: ‘Ik koop in Hoeilaart ’-actie in periode meifeesten – eind mei receptie met 

uitreiking prijzengeld aan verenigingen die deelnamen aan lichtstoet (ter vervanging 

van de nieuwjaarsreceptie van de RLE) 
 

Sportraad: aandachtspunt blijven de reglementen (erkenningsreglement als voorloper 

voor nieuw subsidiereglement) – mobiliteit omgeving sportsite – vernieuwing kern na 

ontslag voorzitter + vraag ‘waarom zit jij in de kern’ bleek een moeilijke vraag te zijn – 

tijdens de meifeesten is het aansluitend op de meicrossen de bedoeling om zowel 

Jeroen als Jan in de bloemetjes te zetten voor hun jarenlange inzet bij sport- en 

cultuurraad. We zullen beiden ook nog bedanken namens het interradenoverleg. 

 

 

4. Varia  

4.1. Werkgroep wonen in de toekomst ? 

Schepen Pieter brengt een actueel thema uit de gemeenteraad mee: naar aanleiding 

van het spreekrecht dat recent gevraagd werd, komt er ook voor het eerst antwoord op 

spreekrecht > er is de suggestie om een aparte adviesraad rond wonen op te richten – 

college stelt voor om hier een werkgroep ‘wonen en huisvesting’ rond samen te stellen 

die divers ingevuld wordt vanuit verschillende invalshoeken/adviesraden en aangevuld 

kan worden met een aantal experten ter zake. Dit zal tijdens de komende 

gemeenteraad nog verder besproken worden maar Pieter polst al naar mogelijke 

interesse en werkwijzen: een vorm van werkgroep in de schoot van het 

interradenoverleg behoort tot de mogelijkheden maar liefst niet als aparte werkgroep of 

adviesgroep.  

 

4.2. Vergaderkalender: info bezorgen aub  

Kijk deze kalender ook even na vooraleer data voor vergaderingen te plannen. 

(https://www.hoeilaart.be/vergaderkalender). Marijke doet nog een keer oproep bij de 

collega’s om de vergaderdata te bezorgen aan de communicatiedienst.  

https://www.hoeilaart.be/vergaderkalender


 

4.3. Overzicht communicatiedienst ‘gratis promo via gemeentelijke kanalen’: 

https://www.hoeilaart.be/promotie-voeren  

Ook hier vinden verenigingen nog een keer de deadlines voor het bezorgen van 

informatie voor het gemeentelijk infoblad + overzicht van mogelijke kanalen die de 

gemeente ter beschikking stelt van verenigingen voor promotie van activiteiten.  

 

4.4. Initiatieven  

• Meifeesten – oproep naar informatie voor nieuwe inwoners  

• 10 jaar GC Felix Sohie – weekend van 9-11 juni 

 

4.5. Andere  

Volgende bijeenkomst aub opvolging van het advies rond openbaarheid van bestuur en 

het betrekken van adviesraden >> antwoord op dit advies bleef onvoldoende en werd 

vorige bijeenkomst ook aangekaart maar niet verder uitgeklaard. Vraag om dit zeker 

uit te praten en verder te bespreken zodat hiermee binnen de respectievelijke raden 

verder aan de slag gegaan kan worden.  

Schepen Pieter is niet de enige schepen die hierop aangesproken moet worden omdat 

dit ook voor alle collegeleden van toepassing en belangrijk is > uit te klaren aub!  

 

 

5. Tijd voor een informele babbel 

 

 

Volgende bijeenkomst: dinsdag 13 september 2022  

https://www.hoeilaart.be/promotie-voeren

